
 
 

‘s-Hertogenbosch, 18 juli 2018  

 

Aanvullende schriftelijke vraag van de Statenfractie van de Partij voor de Dieren aan het college 

van Gedeputeerde Staten van de provincie Noord-Brabant betreffende de aanbesteding van de 

catering. 

 

 

Geacht college, 

 

I  de ei drapportage Op eg aar de top – Een tussenevaluatie van de programmalijn Topclusters 

a  het E o o is h Progra a Bra a t 2020  e  de egeleide de State ededeli g ordt o.a. 
I o atief I kope  als pro i iaal i stru e t aa gehaald.  

 

Uit de eindrapportage ko t aar ore  dat ij een langzaam op gang komende marktvraag voor 

innovatieve producten en diensten in het landelijke inkoopbeleid [bedrijven kijken] naar de Provincie 

e  a dere o erhede  o  eer aa  i o atiegeri hte i koop te doe .  

 

Als verbeterpunt komt naar voren: I koop ka  als o dersteu e d i stru e t oor i o atie og 
verder ontwikkeld worden. Het instrument kan enerzijds vaker worden ingezet en anderzijds kunnen 

de resultaten van innovatief inkopen nadrukkelijker worden gecommuniceerd om de bekendheid te 

ergrote .  

 

Eén van de topclusters waar de programmalijn Topclusters zich op richt betreft Agrofood. Uit figuur 2 

van de eindrapportage blijkt dat Innovatief Inkopen nog niet is toegepast op de cluster Agrofood. 

 

Op basis hiervan hebben wij een vervolgvraag op de schriftelijke vragen die onze fractie gisteren (17 

juli) heeft ingediend. In de beantwoording kan deze vraag meegenomen worden met de vragen van 

17 juli. 

 

12. Bent u het met ons eens dat de aanbesteding van de catering geschikt is om het instrument 

Innovatief Inkopen op toe te passen, om zo innovaties op het vlak van de eiwittransitie de 

marktontwikkeling te bevorderen? Zo ja, bent u bereid Innovatief Inkopen toe te passen op de 

aanbesteding van de catering en hierover PS nader te informeren? Zo nee, waarom niet? 

 

Wij danken u bij voorbaat voor uw beantwoording. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Marco van der Wel, 

Partij voor de Dieren 


